



American Express Gourmet Club – Designated Restaurants of Cafe Deco Group Dining Offer Terms and Conditions

1. American Express Gourmet Club – Designated Restaurants of Cafe Deco Group Dining Offer is only applicable for Basic Cardmembers of Centurion® Card, Centurion Supplementary Card in black or platinum color, Basic and Supplementary Cardmembers of The Platinum Card® or American Express® Platinum Credit Card issued by American Express International, Inc. ("**American Express**") in Hong Kong ("**Eligible Cards**", such **cardholders**, "**Eligible Cardmembers**").
2. Promotion Period is valid from January 1, 2025, to December 31, 2025, both dates inclusive ("**Promotion Period**").
3. During the Promotion Period, Eligible Cardmembers must settle the full payment with an Eligible Card ("**Eligible Transaction**") to enjoy the Centurion Member Offers or Platinum Card and Platinum Credit Cardmember Offers (as defined in Clauses 3.1 and 3.2) at the designated restaurants of Cafe Deco Group ("**Participating Restaurants**").
 - 3.1 Basic Cardmembers of Centurion Card and Supplementary Cardmember of Centurion Card in black color who complete the Eligible Transactions with an Eligible Card, can enjoy the offers below (**Collectively defined as "Centurion Member Offers"**).

Number of diners for each table:	Centurion Member Offers
2 diners	50% savings on the à la carte dinner menu after 6pm every Monday to Sunday
3 diners	33% savings on the à la carte dinner menu after 6pm every Monday to Sunday
4 to 12 diners	25% savings on the à la carte dinner menu after 6pm every Monday to Sunday

- 3.2 Basic and Supplementary Cardmembers of The Platinum Card or American Express Platinum Credit Card, or Centurion Supplementary Card in platinum color who complete the Eligible Transactions with an Eligible Card, can enjoy the offers below (**Collectively defined as "The Platinum Card and Platinum Credit Cardmember Offers"**):

Number of diners:	The Platinum Card and Platinum Credit Cardmember Offers
2 to 3 diners	40% savings on the à la carte dinner menu after 6pm every Monday to Thursday
4 to 12 diners	25% savings on the à la carte dinner menu 6pm every Monday to Thursday
2 to 12 diners	25% savings on the à la carte dinner menu after 6pm every Friday to Sunday



The above Centurion Member Offers and Platinum Card and Platinum Credit Cardmember Offers are collectively referred to herein as "**Offer**", and they cannot be used in conjunction.

3.3 List of Participating Restaurants

Participating Restaurants	Address
Café Deco Pizzeria	Shop 2133, ELEMENTS, 1 Austin Road West, Kowloon
Café Deco Pizzeria	Shop 218, 2/F, The Wai, 18 Che Kung Miu Road, Tai Wai, New Territories
Dim Sum Bar	Shop G01A, G/F, Nina Mall 1, 8 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, NT
Duan Chun Zhen	G/F, The Johnston, 78 Johnston Road, Wan Chai
Duan Chun Zhen	Shop B03, B/F, Monterey Place, 23 Tong Chun Street, O'South Coast, Tseung Kwan O
Takeroku Ramen	1/F, The Johnston, 78 Johnston Road, Wan Chai
Takeroku Ramen	Shop B03, B/F, Monterey Place, 23 Tong Chun Street, O'South Coast, Tseung Kwan O
WATERMARK	Shop L, Level P, Central Pier 7, Star Ferry, Central, HK

4. Eligible Cardmembers must spend on a physical Card of the Eligible Card to enjoy the Offer.
5. Each Eligible Cardmember can only enjoy the Offer for one table on each occasion, with the number of diners being no less than 2 and no more than 12, including the Eligible Cardmember. Children aged 3 years or above will be counted as 1 person for the purpose of this Offer. Special table arrangement, splitting of the table and/or bill is not allowed for the purpose of enjoying the Offer.
6. Offer is applicable to the à la carte food menu for dine-in dinner after 6pm only (not applicable to lunch), excluding all beverages, wines, buffet, 10% service charge, festive products, set menus, seasonal menus or promotional menus, charge for tea and condiments, discounted food items, corkage fee, cake-cutting fee, private or corporate functions, banquets, deliveries and takeaways (including unfinished portion of food items ordered). Any unfinished à la carte food item requested for takeaway is not eligible for this Offer and the full price of the said item will be applied.
7. The Offer is not applicable on January 25 to February 2, February 14, May 11, June 15, 2025, any public holidays and public holiday eves in 2025 that may be added by the Hong Kong SAR Government during Promotion Period.
8. Offer cannot be used in conjunction with the CDG Privilege, set menus, any other promotional offers, mileage earnings or whenever a discounted food items is ordered.
9. The list of Participating Restaurants is subject to change from time to time without prior notice. Outlets of the Participating Restaurants may temporarily be closed or changed on business hours. Please check with the Participating Restaurants for details.



10. Cafe Deco Group is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Eligible Cardmembers. American Express is not the provider of any of these products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
11. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the complimentary offer, except for any liability which cannot be excluded by law.
12. In case of any enquiry related to this Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
13. American Express and Cafe Deco Group reserve the right to amend these terms and conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
14. In case of any dispute, American Express and Cafe Deco Group reserve the right of final decision.
15. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.



美國運通美膳會 — Cafe Deco Group 之指定餐廳餐饗優惠條款及細則

1. 美國運通美膳會 — Cafe Deco Group 之指定餐廳餐饗優惠只適用於持有由美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發的 Centurion®卡之基本卡、黑色或白金卡面之 Centurion®附屬卡、美國運通白金卡或美國運通白金信用卡之基本卡及附屬卡（「合資格卡」）之卡會員（「合資格卡會員」）。
2. 優惠期為 2025 年 1 月 1 日至 2025 年 12 月 31 日，包括首尾兩天（「優惠期」）。
3. 優惠期內，合資格卡會員必須以合資格卡全數簽賬（「合資格簽賬」），方可於 Café Deco Group 之指定餐廳（「參與餐廳」）（餐廳列表見條款 3.3）享有 Centurion 會員優惠或白金卡及白金信用卡會員優惠（詳細見條款 3.1 及 3.2）。
 - 3.1 Centurion 卡之基本卡會員及持黑色卡面之 Centurion 附屬卡會員憑合資格卡於參與餐廳進行合資格簽賬，可享以下優惠（統稱為「Centurion 卡會員優惠」）：

每檯人數	Centurion 會員優惠
2 位	逢星期一至日下午 6 時後惠顧晚膳堂食自選餐目 5 折
3 位	逢星期一至日下午 6 時後惠顧晚膳堂食自選餐目 67 折
4 至 12 位	逢星期一至日下午 6 時後惠顧晚膳堂食自選餐目 75 折

- 3.2 美國運通白金卡或美國運通白金信用卡基本卡及附屬卡會員，或持有白金卡面之 Centurion 附屬卡會員憑合資格卡於參與餐廳進行合資格簽賬，可享以下優惠（統稱「美國運通白金卡及白金信用卡會員優惠」）。

每檯人數	美國運通白金卡及白金信用卡會員優惠
2 至 3 位	逢星期一至四下午 6 時後惠顧晚膳堂食自選餐目 6 折
4 至 12 位	逢星期一至四下午 6 時後惠顧晚膳堂食自選餐目 75 折
2 至 12 位	逢星期五至日下午 6 時後惠顧晚膳堂食自選餐目 75 折

以上 Centurion 會員優惠以及美國運通白金卡及白金信用卡會員優惠均統稱為「優惠」，並不可同時使用。

3.3 參與餐廳列表

參與餐廳	地址
Café Deco Pizzeria	九龍柯士甸道西 1 號圓方 2133 號舖
Café Deco Pizzeria	新界大圍車公廟路 18 號圍方 2 樓 218 號舖
點一龍	荃灣楊屋道 8 號如心廣場 1 期地下 G01A 號舖
段純貞牛肉麵	灣仔莊士敦道 78 號 The Johnston 地下



段純貞牛肉麵	將軍澳澳南海岸唐俊街 23 號 Monterey Place 地庫 B03 號舖
竹籠拉麵	灣仔莊士敦道 78 號 The Johnston 1 樓
竹籠拉麵	將軍澳澳南海岸唐俊街 23 號 Monterey Place 地庫 B03 號舖
WATERMARK	香港中環 7 號天星碼頭平台 L 號舖

4. 合資格卡會員必須以合資格卡之實體卡簽賬方可享用優惠。
5. 每位合資格卡會員於同一場合下每次最多可享一檯的優惠，並只適用於一檯最少 2 人及不多於 12 人的晚膳消費，包括合資格卡會員。3 歲或以上之小童將作 1 位成人計算。此優惠並不適用於指定座位服務、分拆餐檯及/或分拆賬單。
6. 優惠只適用於下午六時後晚膳自選主餐牌堂食（不適用於午膳）。優惠不包括所有飲品及酒類、自助餐、10% 服務費、節慶食品、套餐、時令菜式、特價食品、茶芥、減價食品、開瓶費、切餅費、私人或公司活動、宴會、食品速遞及外賣食品（包括堂食外帶）。如外帶任何堂食時餘下之食品，均不可享有折扣優惠，且該食品須以正價結賬。
7. 優惠不適用於 2025 年 1 月 25 日至 2 月 2 日、2 月 14 日、5 月 11 日、6 月 15 日，以及任何由香港特別行政區添加的公眾假期及公眾假期的前夕。
8. 優惠不可與 CDG Privilege、套餐、其他推廣優惠、飛行里程優惠，或任何情況下惠顧之特價食品同時使用。
9. 參與餐廳將不時有所更改而不會作任何事先通知。參與餐廳可能會暫時關閉或更改營業時間，詳情請向參與餐廳查詢。
10. 所有產品、服務、資訊及建議由 Cafe Deco Group 負責提供予合資格卡會員。美國運通並非該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
11. 因享用產品及/或服務 (包括但不限於直接或間接) 而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
12. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
13. 美國運通及 Cafe Deco Group 將保留於任何時候更改條款及細則、暫停或終止此優惠之權利，而不會作任何事先通知。
14. 如有任何爭議，美國運通及 Cafe Deco Group 將保留最終決定權。
15. 本條款及細則之英、中文版本如有差別，概以英文版本為準。



American Express Gourmet Club
美國運通美膳會

Cafe Deco Group Participating Restaurants
Cafe Deco Group之參與餐廳

	Participating Restaurants 參與餐廳	Address 地址	Telephone number 電話
1	CAFE DECO PIZZERIA	Shop 2133, ELEMENTS, 1 Austin Road West, Kowloon 九龍柯士甸道西1號圓方2樓2133號舖	2196 8099
		Shop 218, 2/F, The Wai, 18 Che Kung Miu Road, Tai Wai, New Territories 新界大圍車公廟路18號圍方2樓218號舖	2104 5288
2	Dim Sum Bar 點一龍	Shop G01A, G/F, Nina Mall 1, 8 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, NT 荃灣楊屋道8號如心廣場1期地下G01A號舖	2633 5099
3	Duan Chun Zhen 段純貞牛肉麵	G/F, The Johnston, 78 Johnston Road, Wan Chai 灣仔莊士敦道78號The Johnston地下	3702 5240
		Shop B03, B/F, Monterey Place, 23 Tong Chun Street, O'South Coast, Tseung Kwan O 將軍澳澳南海岸唐俊街23號Monterey Place地庫B03號舖	3425 4620
4	Takeroku Ramen 竹麓拉麵	1/F, The Johnston, 78 Johnston Road, Wan Chai 灣仔莊士敦道78號 The Johnston 1樓	3702 5245
		Shop B03, B/F, Monterey Place, 23 Tong Chun Street, O'South Coast, Tseung Kwan O 將軍澳澳南海岸唐俊街23號Monterey Place地庫B03號舖	9631 6217
5	WATERMARK	Shop L, Level P, Central Pier 7, Star Ferry, Central, HK 香港中環7號天星碼頭平台L號舖	21677251

Offer Period:

January 1, 2025, to December 31, 2025

優惠期：

2025年1月1日至2025年12月31日

Blackout dates and Terms and Conditions apply.

優惠不適用於指定日期及須受有關條款及細則約束。

The list of participating restaurants is subject to change without prior notice. Participating restaurant outlets may temporarily close or alter their business hours. Please check with the participating restaurants for details.

參與餐廳將不時有所更改而不會作任何事先通知。參與餐廳可能會暫時關閉或更改營業時間，詳情請向參與餐廳查詢。